
Uitkomsten commissie Stadsbeheer d.d. 8 januari 2009 
 
09-01-01 Opening en mededelingen 

De heren F. Zuurbier (CDA) en A. Harren (VVD) zijn afwezig. 
 
09-01-02 Publieksrondvraag / Spreekrecht 

De heer R. Schreuder, voorzitter Wijkpanel Edelstenenwijk, maakt gebruik van het 
spreekrecht. Onderwerp is agendapunt 09-01-06 groot onderhoud openbare 
buitenruimte 2009. 
De gemeente heeft hem gisteren medegedeeld dat een deel van de 
herinrichtingswerkzaamheden van de Edelstenenwijk acht jaar wordt uitgesteld. 
Het vertrouwen van het wijkpanel in de gemeente is daarmee tot een nulpunt 
gedaald. Het bestuur is pas op het laatste moment geïnformeerd. Er ontstaan nu 
twee niveaus van onderhoud in één wijk. Hij verzoekt de commissie het college te 
bewegen het herinrichtingsplan in z’n geheel uit te voeren. 

 
09-01-03 Vaststellen notulen vorige vergadering 

H.O.P. naar aanleiding van: Had op basis van de afspraken in de vorige 
vergadering verwacht dat nu een raadsvoorstel in het kader van de zijbelading op 
de agenda zou staan. 
Wethouder C. Kwint geeft aan dat het college het voorstel heeft aangehouden en 
dat het onderwerp in de volgende vergadering aan de orde komt. 
 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 
09-01-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR 

Wethouder C. Kwint geeft aan gesprekken te hebben gevoerd met de 
bezwaarmaker inzake het tijdelijke ketenpark bij de Callistolaan. Voorstel was om 
het terrein te halveren, waarna de keten eind april as. verwijderd zouden worden. 
Voor de bezwaarmaker was dit geen oplossing.  
 
De heer Leeuwenkamp licht de bouwplanontwikkeling toe voor de nieuwbouw van 
de kantoren op de gemeentewerf aan de hand van een powerpoint-presentatie. 
De vanuit de commissie gestelde vragen worden naar genoegen beantwoord. 

 
09-01-05 Raadsvoorstel Openbaar Groen – chemische onkruidbestrijding 

GroenLinks stelt voor dekkingsgelden te vinden vanuit de post Groot onderhoud 
wijken.  
De VVD vraagt waarom de toegezegde evaluatie over het gevolg van het stoppen 
met chemische bestrijdingsmiddelen (= meer schoffelen) voor de arbeids-
omstandigheden en specifiek rsi-klachten voorhanden is. 
De heer J. Vegter (Hoofd Stadsbedrijf) geeft aan dat die evaluatie meegenomen 
wordt in een totale evaluatie die in maart aanstaande verwacht mag worden. 
Wethouder Kwint wil zich beraden over het aangedragen dekkingsvoorstel van 
GroenLinks.       Actiepunt C. Kwint 
 
De commissie adviseert het voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de 
komende raadsvergadering. 

 
09-01-06 Raadsvoorstel groot onderhoud openbare buitenruimte 2009  

De heer S. Kuin (stafmedewerker sector Stadsbeheer) ligt het voorstel toe aan de 
hand van een powerpoint-presentatie.  
De commissie wordt duidelijk dat de met de bewoners van de Edelstenenwijk 
uitgewerkte herinrichtingsplannen in z’n geheel worden uitgevoerd. Dat deel 
waarvoor nog geen uitwerking is gemaakt, wordt versoberd uitgevoerd.  
Dat wil zeggen, wel groot onderhoud openbaar groen, oplossen knelpunten 
openbare verlichting en klein onderhoud verhardingen.  



Wethouder Kwint beziet wat de meerkosten zijn als een herinrichting van 
parkeerplaatsen ook wordt uitgevoerd.   Actiepunt C. Kwint 
De bewoners worden over de versoberde uitvoering geïnformeerd.  
In de voorjaarsnota wordt een overzicht opgenomen over wat er qua groot 
onderhoud nog aanstaande is.    Actiepunt C. Kwint 
 
Omdat het raadsvoorstel groot onderhoud aangevuld wordt met de door de 
commissie gevraagde informatie (kosten oplossen knelpunten parkeren), wordt 
punt 1 van het voorstel aangehouden. Om de overige geplande werkzaamheden 
te kunnen laten doorgaan, wordt ingestemd met punt 2 van het raadsbesluit. 
 
Advies is het aan te passen voorstel als bespreekpunt op te nemen voor de 
komende raadsvergadering. 

 
09-01-07 Rondvraag en sluiting 

H.O.P.: Wat is er tot nu toe gebeurd in het kader van het openbaar maken van de 
Zwarte Weg? 
Wethouder Kwint zal de commissie daarvan binnenkort een opsomming geven. 
         Actiepunt  C. Kwint 
Burgerbelang: Het parkeerverbod voor de grotere werkbusjes geldt niet voor 
overdag. Toch wordt er daarop bekeurd.  
Wethouder C. Kwint zal zich hierover laten informeren en dit aan de commissie 
meededelen.       Actiepunt C. Kwint 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur. 
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